
Blue Navigators 领航者申请表
Blue Navigators Application Form

汇聚百余位院士与专家学者
分享前沿观点，捕捉高质信息，碰撞合作机会
诚邀业内专业人士的加入
Blue Navigator Program is aimed to gather hundreds of academicians and experts as Blue Navigators, 
sharing cutting-edge perspectives. capturing high-quality case-based information, 
and fostering collaborative opportunities.

	个人信息Basic Information

	姓名Name
	 
 

	单位Organization
	
	职位Position
	

	手机Telephone
	 
 
	邮箱Email
	

	研究领域 
Research Field
	


*填妥表格并提交至邮箱zhangaq@cytsonline.com，如有疑问请联系张安琪 152 0150 9699
*Please fill out the form and submit it to the email address zhangaq@cytsonline.com
If you need any help, please contact Angel Zhang at +86 152 0150 9699

领航者范围  Application Requirement

科研机构杰出研究人员、高等院校资深专家教授
Outstanding researchers from scientific research institutions and senior professors from universities

领航方式  Duties & Privileges

· 思想领航Thought

作为报告嘉宾出席海洋行业学术、专业及产业论坛，分享真知灼见与科学实践。
Serve as a speaker at academic, professional and industry forums in the marine sector sharing insights and scientific practices.

· 行动领航Action

免费参与海洋科技领域专项社交活动，与不同学科、不同赛道的200+行业领袖开展深入对话，整合产业资源、探索合作机会。
Participate in specialized social events in the field of marine technology free of charge. Engaging in in-depth dialogues with over 300 industry leaders from different disciplines and tracks to integrate industry resources and explore cooperation opportunities.

· 未来领航Talents

为青年海洋科技工作者提供交流访问、研究与就业机会，丰富人才队伍，储备创新力量。
Provide young marine science and technology professionals with exchange visits, research and employment opportunities to enrich the talent pool and reserve innovative forces.
